
     Protokół                

  z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, która odbyła się 15.07.2021 r. o godz. 8.00. 
 

 W obradach uczestniczyli członkowie Komisji Budżetu i Finansów oraz zaproszeni 

goście według załączonej do protokołu listy obecności. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów. 

4. Zaopiniowanie projektów Uchwał w zakresie tematycznym Komisji. 

5. Sprawy bieżące, różne. 
 

Ad 1. Posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów otworzył Przewodniczący KB i F Wojciech 

Kowalczyk.  

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad, w posiedzeniu  Komisji  

uczestniczyło 5 z 6 członków komisji, co stanowiło quorum pozwalające do wydawania opinii 

w sprawie proponowanych projektów uchwał.  

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli: Skarbnik Gminy Jedlińsk Ilona Starzyńska oraz 

Sekretarz Gminy Jedlińsk Andrzej Pawluczyk. 
 

Ad. 2. Przedstawiono porządek obrad Komisji.   

Przedstawiciele Komisji przyjęli bez uwag proponowany porządek obrad KB i F, poddano go 

pod głosowanie. Pięcioro członków Komisji jednogłośnie głosowało za przyjęciem porządku 

obrad.  
 

Ad. 3. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji 

Budżetu i Finansów.  Członkowie Komisji jednogłośnie 5 głosami za przyjęli protokół z 

ostatniego posiedzenia KB i F.  
 

Ad. 4.   Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił do zaopiniowania na 

bieżącym posiedzeniu komisji projekty uchwał zamieszczone w porządku obrad na najbliższą 

sesję Rady Gminy: 
 
- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedlińsk na lata 2021-2026 – projekt 

uchwały nr 2, 

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2021 rok – projekt uchwały nr 3. 
 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów poprosił Panią Skarbnik o omówienie ww. 

projektów uchwał oraz uzasadnienie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 

2021-2026 i zmian w budżecie gminy na 2021 rok.  

Wyjaśniono, że Wieloletnia Prognoza Finansowa wiąże się ściśle ze zmianami w budżecie, tzn. 

środki, które są wprowadzane lub przesuwane w budżecie, są odzwierciedlone w WPF. Pani 

Skarbnik omówiła zmiany  w WPF na lata 2021-2026,  jak i proponowane zmiany w budżecie 

gminy na 2021 r..  
 

Projekty zmian, które proponuje się dokonać na najbliższej sesji Rady Gminy Jedlińsk to: 



 

1. Zwiększamy  w budżecie dochody o kwotę 920.991,01 zł i przychody o kwotę 398.157,44 zł.  

 

W związku z powyższym wprowadzamy do budżetu środki: 

- z odszkodowania od PKP, za zajęcie gruntów pod budowę linii kolejowej w kwocie 13.400,00 

zł., 

- ze zwiększenia subwencji oświatowej o kwotę 75.000,00 zł, przeznaczoną na zakup pomocy 

naukowych do szkół w Bierwcach i Wierzchowinach, 

- z Inwestycji Lokalnych otrzymała gmina środki w kwocie 700.000,00 zł, na budowę drogi w 

Piastowie w ramach rewitalizacji dawnych PGR-w, 

- wprowadzamy środki wypracowane przez szkoły w kwocie 3.101,25 zł, 

wprowadzamy dotacje z Urzędu Wojewódzkiego na zakup podręczników dla uczniów w kwocie 

37.769,76 zł, 

- wprowadzamy dotacje, jakie otrzymały 3 jednostki Straży Pożarniczej z Urzędu 

Marszałkowskiego w kwocie 47.220,00 zł (OSP Jedlińsk 20.000,00 zł, OSP Wsola 20.000,00 zł, 

OSP Nowe Zawady 7.220, 00 zł) 

- wprowadzamy dotacje z Urzędu Wojewódzkiego w ramach ,,MIAS Mazowsze" na zadania 

związane z realizacją zadań w ramach Funduszy Sołeckich, w sumie w kwocie 44.500,00 zł. 

 

2. Zwiększamy wydatki o kwotę 1.319.148,45 zł na: 

- ustawienie tablicy i zrobienie przyłącza oświetleniowego przy ,,Wodociągach i przepompowni 

Gutów - Jankowice", kwota 2.011,44 zł, 

- zwiększamy wydatki o kwotę 470.000,00 zł, na zadaniu inwestycyjnym ,, Przebudowa odcinka 

drogi krajowej nr 7 na odcinku Jedlińsk - Wsola - budowa mostu na ciągu pieszo rowerowym", 

- zwiększamy wydatki o kwotę 1.546,00 zł na zadaniu inwestycyjnym ,, Budowa drogi gminnej 

w Klwatce Szlacheckiej" z tytułu odszkodowania,  

- zwiększamy wydatki o kwotę 700.000,00 zł, na zadaniu inwestycyjnym ,, Przebudowa drogi w 

Piastowie, odcinek od DP 3509W do granicy obrębu Piastów przy stawacg we Wsoli,  

- zwiększamy wydatki na Straże Pożarne zarówno na remonty, jak i zakup wyposażenia w 

kwocie 47.220,00 zł, 

- zwiększamy wydatki na Oświatę z tytułu zwiększonej subwencji na pomoc materialną dla 

uczniów o kwotę 37.769,76 zł. 

 

3. Ponieważ Regionalna Izba Obrachunkowa uznała, że dokonanego zakupu Aparatu RTG 

Stomatologicznego nie można pokryć ze środków Komisji Przeciwdziałania Alkoholizmowi, 

dlatego środki w kwocie  32.000,00 zł wracają z paragrafu inwestycyjnego na paragraf 

bieżących wydatków, a na zakup Aparatu RTG przesuwamy środki z innych paragrafów. 

 

4. Zmniejszamy wydatki w kwocie 142.500,00 zł na: 

- zadaniu inwestycyjnym ,, Budowa oświetlenia ścieżki rowerowej na odcinku Jedlińsk - Wsola " 

i przesuwamu je na zadanie  inwestycyjne ,, Przebudowa odcinka drogi krajowej nr 7 na odcinku 

Jedlińsk - Wsola - budowa mostu na ciągu pieszo rowerowym" o kwotę 140.000,00 zł, 

- zadaniu inwestycyjnym ,, Wymiana oświetlenia na nowe lampy ledowe w miejscowości Janki" 

o kwotę 2.500,00 zł. 

Środki te przesuwamy na zadanie inwestycyjne ,, Przebudowa odcinka drogi krajowej nr 7 na 

odcinku Jedlińsk - Wsola - budowa mostu na ciągu pieszo rowerowym", 

 



 

5. Ulegają też zmianie niektóre zadania w ramach Funduszu Sołeckiego, ponieważ po 

rozstrzygniętych przetargach nie znalazły one pokrycia w ramach środków, jakimi sołectwa 

dysponują  w ramach FS. W związku z powyższym, niektóre sołectwa poprzesuwały uchwałami 

środki z Funduszu Sołeckiego na inne zadania. 

  

Poza tym nie ma innych proponowanych zmian. 
 

Komisja Budżetu i Finansów w obecności  5 członków – 5 głosami za, jednogośnie przyjęła 

proponowane projekty uchwał nr 2  oraz 3 i zaopiniowała je pozytywnie. 
 

Ad. 5. Sprawy bieżące, różne. 

Radny Zbigniew Dobosz zgłosił zapytanie odnośnie możliwości wykonania drogi               

o długości około 200 metrów,  w miejsowości Narty, a także zgłosił zapytanie ,,czy można by 

było cofnąć uchwałę i nie wyodrębniać Funduszu Sołeckiego w przyszłym roku budżetowym, 

ponieważ pieniądze w ramach FS tylko dzielą mieszkańców i są wydawane, jak stwierdził, 

niegospodarnie".   

Udzielono odpowiedzi na ww. zapytania. 

   

Poza tym nie zgłaszano zapytań, ani innych spraw. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów zakończono. 

          

        

     Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

 

       Wojciech Kowalczyk 
 


